
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 13.12.2021 
 

Mødedato 

13.12.2021 

 

Mødested/lokale 

Strandgade 2E 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

18.30 

Deltagere  

Henrik Fenger Lynggaard, Jens Ove Dalby, Maria Størup, Palle Laursen, Torben Steenholdt, 

Majbritt Skov Christensen, Jeppe J Moos, Bastian Moos, Pernille Bruun Ganzel Jensen, Fadi Alex 

Al Kasani 
Fraværende  

Jeanette Irene Hansen, Thomas Brandt Pasgaard, Pernille Bruun Ganzel Jensen, 

 
Dato 

14.12.2021 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

2. Godkendelse af 

referat fra møderne 

den 27.10.2021 og 

9.11.2021 

 

 

3. Nyt fra formand, 

elevråd og ledelse. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Majbritt Skov Christensen blev udpeget som ordstyrer 

 

 

Begge referater blev godkendt. 

 

 

 

 

 

Formand: 

Formanden havde intet nyt. 

 

Elevråd:  

Bastian havde siden sidste møde deltaget i elevrådskonference i Silkeborg. Der 

havde været mange spændende debatter. Blandt andet var drøftet: 

 Fysiske rammer på skolerne. 

 Flere K-klasser, så alle kunne få den rigtig læring. 

 Gratis skolemad. Det ville give mulighed for sundere mad og gavne det 

sociale liv. Desværre er det nok ikke muligt pga økonomien. 

 

Elevrådet på Afd. Damhaven havde holdt sit første møde og var repræsenteret 

af Fadi Alex Al Kasani. Der var ikke noget nyt at berette. 

 

Ledelse: 

Der har været møde mellem Vejle Midtbyskole, Vejle Kommune og Vejle 

Spildevand. Dele af skolens areal bliver inddraget i forbindelse med 

opgravningen til separeringen af vand og spildevand. Opgravningen strækker 

sig over en periode på 3 år. 

 

Der bliver udskiftet en del vinduer på Afd. Damhaven. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. Fællesmøde med 

Højen og Grejsdals 

Skole 

 

 

 

 

 

 

5. Status på trafik  

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Valg til bestyrelsen  

 

 

 

 

7. Årshjul 

 

 

8. Forældrehenvendel-

ser 

 

 

 

 

 

Det er ikke kun Afd. Damhaven der har kaotiske trafikforhold om morgenen. 

Observationer af morgentrafikken viser, at Afd. Strandgade er voldsomt belastet 

af trafik i krydset ved Worsåesgade. 

 

Skolen er endnu en gang indhentet af Corona. Eleverne bliver hjemsendt fra 

onsdag den 15.12.2021. Personalet er i fuld gang med at forberede online 

undervisning. I hele perioden vil der være personale på skolen. Dels til elever i 

nødpasning og dels til K-klasserne, der fortsat møder ind til fysisk undervisning. 

Skolen har ikke været hårdt ramt af smitte, men der har været tilfælde på begge 

afdelinger. Dog flest på Afd. Damhaven. 

 

Vi har fuld gang i indskrivningen til det kommende skoleår. Vi har lidt over 100 

potentieller skolestartere og vi på nuværende tidspunkt skrevet 39 elever ind. Et 

forsigtigt bud er, at vi får to 0. klasser til næste år. Det vil være interessant at 

finde ud af, hvorfor der ikke er flere, der har meldt ind på nuværende tidspunkt. 

Et spændende indsatsområde kunne være at brande skolen med henblik på at få 

flere til at vælge os som 1. prioritet. 

 

 

Henrik Lynggaard har været til møde på Højen Skolen. Den eksisterende 

samarbejdsaftale er to år gammel, men pga. Corona, har vi ikke kunnet afholde 

de planlagte arrangementer. Det er vigtigt, at komme tidligt i gang med 

samarbejdet, så vi skal igen have kigget på aftalen. Det er Vejle Midtbyskole, 

der har størst interesse i samarbejdet, og derfor er det også naturligt, at vi er 

tovholdere. Henrik etablerer kontakt med henblik på at afholde et fællesmøde 

den 23.2.2022. 

 

 

I forbindelse med den forestående separering af kloak og spildevand på 

Damhaven er skolen blevet bedt om at lavet et notat om, hvilke trafikale 

løsninger der kan etableres, både mens der graves og bagefter. Henrik 

Lynggaard har haft kontakt til Regionrådsformand Stephanie Lose for at 

afklare, om den tætte trafik på Damhaven også gav problemer for Region 

Syddanmark, der ligger over for skolen. Det synes ikke at være tilfældet, men 

de er åbne for at se på sagen. 

 

 

Forvaltningen sender en tidsplan over bestyrelsesvalget i løbet af kort tid. Det 

blev drøftet, om bestyrelsesfolderen kunne suppleres af en video. Det vil være 

en god ide, men det er også vigtigt at få et stykke papir med hjem. 

 

 

Gennemgås på næste møde. 

 

 

Ingen forældrehenvendelser. 

 

 

 

 



 

 

 

 

9. Eventuelt 

 

 

 

 

Der har været en henvendelse fra personalet om, at den eksisterende politik om 

brug af mobiltelefoner ikke giver mulighed for at anvende elevernes 

mobiltelefoner i undervisningen. Ledelsen svarer personalet på henvendelsen. 

 

 

 

Næste møde tirsdag den 18.1.2022 på Afdeling Damhaven  


